
 

str. 1 
 

Protokół z VII Sesji Rady Gminy Świercze w dniu 28 maja 2015 r. 

 

W dniu 28 maja 2015 r. o godz. 10.00 w Urzędzie Gminy Świercze odbyło się VII 

posiedzenie Rady Gminy Świercze. Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak powitał Radnych 

sołtysów oraz zaproszonych gości, stan radnych na posiedzeniu wynosił 15 osób na 15 

uprawnionych do głosowania (lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości 

stanowią załączniki nr 1,2,3 do protokołu). Na sali obecni byli także Wójt – Pan Adam 

Misiewicz, Skarbnik – Pani Anna Puchalska, Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela. 

Ad2:  

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Zajęcie stanowiska w/s kontynuacji członkowstwa Gminy Świercze w LGD Zielone 

Mosty Narwi. 

6. Podjęcie uchwały w/s rozwiązania Międzygminnego Związku Regionu 

Ciechanowskiego. 

7. Podjęcie uchwały w/s zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 

8. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 

9. Podjęcie uchwały w/s oceny zasobów pomocy społecznej za 2014 rok dla Gminy 

Świercze. 

10. Zaopiniowanie pisma Pana Stanisława Kordulewskiego. 

11. Podjęcie uchwały w/s zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok. 

12. Podjęcie uchwały w/s zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

13. Odpowiedzi na interpelacje   

14. Wolne wnioski 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Za przyjęciem odczytanego porządku obrad głosowało 15 radych, porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad3: 
Wójt Adam Misiewicz przedstawił informacje o pracy w okresie pomiędzy sesjami: 

- na wstępie Wójt złożył wszystkim radnym oraz pracownikom Urzędu życzenia z okazji 25-  

lecia  istnienia samorządu, 
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- podpisana została umowa z firmą Itprojekt na dostawę laptopów oraz internetu w ramach 

projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie gminy Świercze”, w maju 

został przekazany sprzęt i odbyły się już szkolenia dla beneficjentów tego projektu,  

- odbył się również przetarg na żwirowanie dróg, wpłynęły trzy oferty: firma Pani Moniki 

Słodkowskiej z Anielina  oferta na kwotę18,50 zł netto za tonę, firma Bliźniaczek z Cichaw – 

oferta na kwotę 18,50 zł netto za tonę oraz firma Pani Marzanny Kęsickiej która 

zaproponowała stawkę 17,80 zł netto za tonę. Wybrano ofertę Pani Marzanny Kęsickiej ze 

Świercz, 

- odbył się również przetarg na dostawę kruszywa łamanego, wpłynęły dwie oferty - firmy 

Bliźniaczek z Cichaw na kwotę 69,00 zł netto za tonę oraz firma Fetra z Warszawy na kwotę 

63,00 zł netto za tonę. Wybrano ofertę firmy Fetra z Warszawy. 

- w dniu dzisiejszym rozstrzygnięto przetarg na najem pomieszczeń w ośrodku zdrowia, w 

przetargu uregulowano takie kwestie jak podniesienie stawki czynszu, utrzymanie obiektu w 

tym zatrudnienie palacza, sprzątaczki zakup środków czystości i węgla, które do chwili 

obecnej należały do obowiązków Gminy, wpłynęła tylko jedna oferta doktora Dariusza 

Godlewskiego na najem pomieszczeń w ośrodku zdrowia w Świerczach zaproponował on 

kwotę 1889,00 zł netto, na najem pomieszczeń w Strzegocinie wpłynęła również tylko oferta 

dr. Godlewskieo, zaproponowana stawka to 761,00 zł netto. Pan Godlewski przyjął wszystkie 

warunki zaproponowane co do podziału budynku i jego utrzymania.  

- odbyły się już dwa przetargi na odbiór odpadów, do przetargu stanęło Pułtuskie 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych które zaproponowało stawkę za wywóz odpadów w 

wysokości 35.819,28 zł brutto, ponieważ zaproponowano kwotę identyczna jak w przetargu 

w roku ubiegłym, przetarg został unieważniony. Drugi termin przetargu został unieważniony 

z podobnych przyczyn. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy  - Pani Hanna Kalinowska odczytała informację o 

realizacji uchwał podjętych na VI Sesji Rady Gminy Świercze w dnu 28 marca 2015 r.  

Ad:4 

- Radna Jadwiga Wiśniewska – nie wszyscy mieszkańcy Świercz chcą drugiego terminu 

wywozu śmieci,  

- Radny Dariusz Siemborski – problem z naliczaną kwota dodatkową za wywóz śmieci,  

- Radny Roman Kalinowski – z przeprowadzonego sondażu część ludzi chce dwukrotnego 

wywozu śmieci w Świerczach, 

- Radny Ryszard Flont – prośba aby skierować pismo do Powiatu w sprawie remontu drogi od 

Kościesz w stronę Prusinowic, zarwany jest również mostek, 
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- Radny Roman Kalinowski – zwrócił uwagę na zablokowana drogę od  ul. Pułtuskiej do 

Ośrodka Zdrowia, parkowane są tam samochody klientów zakładu fryzjerskiego i przejazd 

jest utrudniony. 

- Radny Ryszard Flont – poinformował, że znaleźli protokół z zebrania wiejskiego w sprawie 

gruntu na poszerzenie grogi, czy te podpisy które są w protokole są ważne? W odpowiedzi 

Wójt poinformował że to jest tylko deklaracja żadnej mocy prawnej one nie mają. 

- Radna Małgorzata Wiernicka – na drodze 620 były zakładane przepusty, nie zabezpieczono 

ich, 

- Radny Dariusz Siemborski – czy będą siatki w zakupionych bramkach ewentualnie łapacze w 

Kowalewicach? 

Ad:5 

Krótkiej informacji na temat członkowstwa w LGD Zielone Mosty Narwi udzielił Pan Wójt. 

Przedstawicielem naszej Gminy był Pan Jerzy Rzeczkowski, za udział w posiedzeniach nie 

otrzymuje się diet, stowarzyszenie działa w trzech sektorach: społecznym, gospodarczym i 

samorządowym. Wójt podsumował działalność grupy, z naszej gminy łącznie złożonych 

zostało 21 wniosków z czego 17 zostało przyjętych do realizacji. Środki pomocowe jakie 

wpłynęły z realizacji wniosków na teren gminy to kwota 843,947,00 zł. 

Stanowiska komisji odczytał Radny Dariusz Ogniewski: „Komisje stałe jednogłośnie 

opowiedziały się za kontynuacją członkowstwa w LGD Zielone Mosty Narwi”. Następnie 

przewodniczący odczytał tekst stanowiska, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, 

stanowisko przyjęto jednogłośnie.  

Ad:6  

Wójt poinformował, że podjęcie uchwały dotyczącej rozwiązania Międzygminnego Związku 

Regionu Ciechanowskiego jest niezbędne do wyrejestrowania i  definitywnego zakończenia 

działalności związku. Stanowiska komisji w tej sprawie odczytał radny Zdzisław Sionek: 

„Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Następnie Radna Hanna Kalinowska 

odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania, za przyjęciem odczytanej uchwały 

głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad:7  

Informację w sprawie zatwierdzenia taryfy 1 m³  wody dostarczanej z wodociągów 

zbiorowych w Klukówku i Świerczach na wniosek Zakładu Usług Wodnych w Mławie 

przedstawił Wójt. Odczytał również pismo na które Zakład Usług Wodnych w Mławie udzielił 

odpowiedzi w sprawie przeglądów technicznych hydrantów, wymiany wodomierzy i 

przygotowaniu brygad, które przyjeżdżają do zgłaszanych awarii. Następnie Radna 

Małgorzata Wiernicka odczytała stanowiska komisji: „Komisje pozytywnie zaopiniowały 
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projekt uchwały”. Radna Hanna Kalinowska odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania, za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny głosował przeciw, 2 

radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

Przewodniczący ogłosił 10 minutowa przerwę. Po przerwie wznowiono obrady. Stan Radnych 

na sali 12, nie obecny Radny Wacław Sakowski oraz Radny Dariusz Siemborski. 

Ad:8 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego przedstawiła Pani 

Justyna Melnicka – Kamińska (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Stanowiska Komisji odczytał Radny Jerzy Dębski: ”Komisje zapoznały się z przedstawionymi 

materiałami” i przyjęły sprawozdanie do wiadomości.  

Na salę narad wrócił Radny Dariusz Siemborski. 

 

Ad:9  

Na salę narad wrócił Radny Wacław Sakowski. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2014 rok dla Gminy Świercze przedstawiła Pani 

Magdalena Szulecka – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerczach. 

Ocena zasobów sporządzana jest co roku w zakresie pomocy społecznej, przygotowywana 

jest w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Opracowanie to 

obejmuje infrastrukturę, kadrę pomocy społecznej oraz nakłady finansowe na pomoc 

społeczną. Stanowiska Komisji przedstawił Radny Dariusz Ogniewski: „Komisje zapoznały się 

z przedstawionymi materiałami” następnie radna  Hanna Kalinowska odczytała projekt 

uchwały i przystąpiono do głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad:10 

Przewodniczący odczytał pismo Pana Stanisława Kordulewskiego w sprawie możliwości 

zakupu dwóch działek w miejscowości Gaj nr 82/8 i 82/10. Pan Wójt poinformował o 

możliwości sprzedaży tylko jednej z działek nr 82/10, druga działkę Gmina może zbyć dopiero 

po 10 latach, którą nabyliśmy z Agencji Nieruchomości Rolnych. Pan Kordulewski został 

poinformowany o zaistniałej sytuacji, nadal jest zainteresowany kupnem gruntu w drodze 

przetargu, która chciałby przeznaczyć na działalność agroturystyczną, nie przeszkadza mu 

również lokator który zamieszkuje na tej działce. Stanowiska komisji odczytał Radny Zdzisław 

Sionek: „Komisje ustosunkują się na posiedzeniu sesji”. Radny Stefan Raźniewski zapytał o 

granice tej działki, w celu odszukania i przedstawienia mapki zarządzono 5 minutową 

przerwę. Po przerwie wznowiono obrady, Pan Wójt na mapie pokazał granice tych działek 

oraz działkę, która byłaby ewentualnie do sprzedaży, w chwili obecnej nie były wykonywane 

kosztorysy, wycena będzie kosztowała około 500,00 – 700,00 zł. Następnie przystąpiono do 

głosowania, za zbyciem działki głosowało 15 radnych, Rada jednogłośnie przyzwoliła na 

podjęcie działań zmierzających do zbycia działki. 
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Ad:11  

Zmiany w uchwale budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik – Anna Puchalska, podejmowaną 

uchwałą porządkowane są realizowane projekty z udziałem środków z budżetu Unii 

Europejskiej: zmniejszenie dochodów bieżących budżetu o kwotę 35126,91 zł oraz 

zwiększenie dochodów majątkowych budżetu o kwotę 40.348,07 zł wiąże się z realizacją 

projektu „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Świercze”. 

Przesunięcia między wydatkami bieżącymi i majątkowymi tego projektu są wynikiem 

przyjęcia wartości poprzetargowych. Wartość projektu wynikająca z umowy zawartej z 

Władzą Wdrażającą to kwota 2.076.544,00 zł. Po zmianach kwota do przeniesienia w roku 

2015 to suma 2.019.128,30 zł w tym planowane wydatki majątkowe – 1.007.348,07 zł, 

wydatki bieżące – 1.011.780,23 zł, 

Dokonujemy przeniesień wydatków bieżących w projekcie „Moja Przyszłość” i „Wsparcie na 

starcie”. Do budżetu po stronie dochodów i wydatków bieżących wprowadzamy kwotę 

7.500,00 zł. Jest to dotacja z WFOŚ i GW na realizację zadania „Bezpieczne bociany białe w 

Gminie Świercze”. 

Ponadto dokonuje się aktualizacji planu wydatków bieżących realizowanych przez Urząd w 

działach: 700 – Gospodarka mieszkaniowa, 750 – Administracja Publiczna, 754 – 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 900 – Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska, 926 – Kultura fizyczna. W Planie finansowym Publicznego Gimnazjum 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 2.500,00 zł oraz dokonuje się przeniesień wydatków 

bieżących w kwocie 3.178,00 zł. W wyniku tych zmian pozostają niezmienne: 

- kwota nadwyżki budżetowej - 300.191,00 zł 

- kwota planowanego do zaciągnięcia kredytu – 200.000,00 zł 

- kwota wolnych środków – 314.000,00 zł 

- kwota planowanych spłat rat kredytów i spłat pożyczki – 814.191,00 zł. 

Następnie stanowiska komisji odczytała radna Małgorzata Wiernicka: „Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały” w dalszej kolejności Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały i 

przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad:12  

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła również Pani Anna Puchalska, 

która poinformowała, że zmiany w budżecie powodują uporządkowanie i odzwierciedlenie w 

przedsięwzięciach zawartych w WPF. Stanowiska komisji odczytał radny Jerzy Dębski: 

„Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Pani Skarbnik odczytała projekt 

uchwały i przystąpiono do głosowania, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad:13 

Odpowiedzi na interpelacje: 
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- Radna Jadwiga Wiśniewska – po zapadnięciu wyniku przetargu co do dwukrotnego wywozu 

śmieci w Świerczach sprawa ta zostanie przedyskutowana z mieszkańcami i podjęta decyzja 

,gdyż jest to dodatkowy element przetargu nie obligatoryjny, 

- Radny Ryszard Flont – prośba do Powiatu o remont drogi Prusinowice – Kosiorowo zostanie 

przekazana, jeżeli chodzi o protokół to odpowiedz została już wcześniej udzielona, złożenie 

podpisu na protokole to tylko deklaracja,  

- Radny Roman Kalinowski – Wójt poinformował, że problem z parkowaniem jest w całych 

Świerczach, ludzie nie przestrzegają przepisów, musimy podjąć rozmowy ewentualnie 

wystosować wniosek do  właścicieli tych obiektów o umożliwienie parkowania klientom w 

stosownych miejscach, 

- Radna Małgorzata Wiernicka – informacja zostanie przekazana Panu Zawadzkiemu, 

- Radny Dariusz Siemborski – z zakupem siatek  i łapacza do bramek jeszcze trochę 

poczekamy. 

 

Ad:14 

 - Radny Wacław Sakowski – dlaczego furtka i bramka na terenie szkoły nie jest zamknięta? 

- Radny Ryszard Flont – przekazaliśmy grunty na poszerzenie drogi, kto będzie dbał o rowy. 

- Radny Dariusz Siemborski – słup koło Pana Niesłuchowskiego na nim znajduje się gniazdo 

bocianie, 

- Radny Wiesław Sionek – Pan Smutkiewicza chce kupić dom czy to prawda, że została ta 

kwota rozłożona na raty?.  W odpowiedzi Pan Wójt poinformował że o takich rzeczach 

decyduje Rada i jest to nie prawda. 

- Radna Jadwiga Olszewska – przy drodze powiatowej należy wyczyścić rowy, prośbę ta 

należy zgłosić do powiatu. 

- Radny Dariusz Ogniewski – poprosił o umieszczenie na stronie BIP podjętych uchwał, 

- Radny Dariusz Siemborski – w gazetce gminnej nie było zamieszczonej informacji o 

otwarciu altany. 

Następnie Radna Hanna Kalinowska odczytała pismo Sądu Okręgowego w Ostrołęce w 

sprawie wyboru ławników, informacja ta będzie zamieszczona na stronie Urzędu. 

Przewodniczący Rady poinformował Panią sołtys Chmielewa, iż odpowiedz w sprawie 

wiatraków została wysłana. 

 

Przewodniczący Radny Gminy o godz. 13.28 zamknął VII posiedzenie Rady Gminy Świercze. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                   Wiesław Adamiak 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Dębska 


